
Diumenge 16 - Delegació de Sabadell. Visita a Sant Benet d'Espiells, Sant Sebastia deis Gorgs 
i Sant Martí Sarroca (Alt Penedes). La sortida sera a les 8 del matí, de la pla<;:a 
del Mercat de Sabadell. 

Dijous 20 Delegació de Sabadell. Conferencia a carrec del senyor Joan Farell i Domingo. 
L'acte tindra lloc a 2/4 de 8 de la tarda, al Museu d'Historia de Sabadell. 

CRONICA D' ACTIVIT ATS 

RESUM DE L'ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL ORDINARIA 

A les 19.30 hores del dia 11 d'abril de 1996 s'inicia l'Assemblea General Ordinaria d'A
mics de l'Art Romanic, amb una salutació del President, Joan-F. Cabestany i Fort, el qual agraí 
la seva assistencia als presents (Delegat de l'IEC, Antoni Pladevall i Fort, i 12 socis), a la vegada 
que excusa la no assistencia deis consocis Eduard Ripoll i Josep M. Gavin, els quals havien lamen
tat la seva absencia. A continuació es dona pas als diferents punts de l'Ordre del Dia: 

1 - Lectura de l'Acta de l'Assemblea anterior, la qual fou aprovada. 

11 - Lectura de la Memoria d 'Activitats del Curs 1994-95, la qual fou aprovada. 

111 - Estat de comptes de l'any 1996, amb un resu ltat negatiu de dues-centes quaranta 
mil pessetes, que fou aprovat. 

IV - Pressupost per a l'exercici 1996, amb un resultat positiu de tres-centes mil pessetes, 
el qual fou aprovat. 

V - Torn obert de paraules. El President de l'Entitat, J.F. Cabestany, va indicar que s'es
ta preparant l'edició del volum VIII del LAMBARD , que incloura la primera part de les comuni
cacions del Col.loqui sobre les catedrals medievals catalanes, el qual volum esperem que pugui 
estar enllestit per a principis del Curs 1996-97. Aix í mateix va assenyalar l'escassetat de tre
balls presentats a la tercera edició del Premi Amics de l'Art Romanic, així com la baixa qualitat 
deis presentats. Aixo ha fet pensar a incrementar la dotació económica del Premi Amics de l'Art 
Romanic per a estudiants, el qual, a partir de la propera convocatoria, quedara establert en 
150.000 pessetes. 

El soci Antoni Estapé fa el suggeriment de si se ria possible donar a coneixer, a partir de 
la propera Assemblea, la relació deis socis que, al llarg de l'any, hagin mort. La proposta és ac
ceptada i aix í es fara amb tots aquells socis deis qua Is es tingu i constancia de la seva defunció. 

El Delegat de l'IEC, Antoni Pladevall, apunta la possibilitat (davant el comentari d'una 
socia assistent a l'Assemblea en el sentit de si AAR tenia intenció o coneixement de portar a 
terme algun estudi sobre Solsona) de contactar amb tot un seguit de grups que treballen en di
ferents indrets del país per tal d'establir-hi contacte i d'aquesta manera obrir o dinamitzar més 
la nostra Entitat cap a comarques. 

S'aixeca la sessió a les 20 .1 O hores. 

D.D.P. 

NOU HORARI DE SECRETARIA 

Fem saber als nostres socis que l'horari de la Secretaria d' Amics de I' Art Romanic és, a 
partir del mes de mar<;:, únicament els dijous, de 2/4 de 5 a 2/4 de 8 de la tarda. 

Així mateix, la persona encarregada de les tasques administratives de la Secretaria d' A
mies de I' Art Romanic és la senyora Carme Aguilar i el telefon de l'entitat el 318 55 16, 
extensió 232. 

35 




